

Verslag plenaire vergadering Wijkraad Centrum d.d. 19 december 2016

Locatie: Tot 2021, Molenstraat-centrum 1

Aanwezig:

Dagelijks bestuur Wijkraad	: Bert de Groot, Perry Bakker, Ben de Laat en Ria Krul
Buurtcommissie Oost	: Edith Wachelder
Buurtcommissie Noord	: Jan Frijlink, Willie Gout en Lex Everaars
Buurtcommissie Zuidoost	: Peter Bijlsma en Jaap Buren
Buurtcommissie Midden	: Herma van Dorth, Yp de Vries, Els Muijzer
Buurtcommissie Zuidwest	: Perry Bakker
Buurtcommissie Noordwest	: Ben de Laat
Verslaglegging	: Laetitia Bosch

Afwezig m.k.:

Buurtcommissie West	: Joop de Ridder, Yvonne Huiskamp
Buurtcommissie Midden	: Lien Meulenbeek

1. Welkom, vaststellingen aanwezigen en afwezigen met/zonder kennisgeving

Perry opent de vergadering en heet iedereen welkom. BC West en Lien Meulenbeek (BC Midden) zijn met kennisgeving afwezig.

2. Vaststellen agenda

De agenda wordt aangevuld met het punt Informatie over BC West.

3. Vaststellen notulen van 28 november 2016 en actualiteit bestaande actiepunten

Tekstueel/naar aanleiding van:

Blz. 2, punt 4: Jaap geeft aan dat het stuk al op 22 juni is gepresenteerd maar pas in november besproken. Hij vindt het antwoord van het bestuur ook erg summier. Bert de Groot reageert dat vijf commissies hebben gereageerd en dat die aanvullingen zijn verwerkt. Mochten er nu nog wijzigingen en/of aanvullingen zijn, dan kunnen die nog in de brief verwerkt worden.

Idem: Herma van Dorth vult bij de tweede alinea aan dat er door BC Midden een helder commentaar hiertoe is geschreven, maar dit lijkt terzijde geschoven. Bij de laatste alinea merkt Herma op dat dit reeds heel duidelijk door de commissie Midden is gedaan.

Jaap Buren wil graag meer informatie over de stand van zaken met betrekking tot BC West. Het punt zal later tijdens de vergadering behandeld worden.

Actiepunten:

1. Emissievrij openbaar vervoer: Bert de Groot vertelt dat in het gesprek met het presidium besproken is dat de vragen van de wijkraad omgebouwd worden tot raadvragen. Het presidium zal uiterlijk begin april reageren naar de wijkraad. Jaap Buren vult aan dat gebleken is bij de laatste metingen dat we zakken tot iets onder de norm van veertig. Hij vraagt zich af hoeveel bussen er inmiddels op gas rijden (zijn dat er meer geworden?) en wat daar het effect van is. Jan Frijlink geeft aan dat we door de provincies ingehaald worden. De provincie Noord-Brabant heeft schoner openbaar vervoer inmiddels afgedwongen. Apeldoorn gaat erg nonchalant met het probleem om. Bert de Groot wil wel in beeld blijven bij de behandeling van het probleem. Het bestuur houdt druk op de gemeente.
Perry Bakker vraagt na bij Syntus of er meer bussen op gas zijn gaan rijden.
2. Luchtkwaliteit binnenstad: Perry Bakker heeft nog twee actiepunten open staan. De groep die de metingen heeft gedaan wordt in januari uitgenodigd. Het tweede is dat de bewoners van de meest vervuilde straten worden uitgenodigd voor een bijeenkomst.
3. Binnenstadsoverleg: Bert de Groot zal een verslagje rondsturen. Het belangrijkste punt is Serious Request en de voorbereidingen ervan. Tot nu toe zijn de steden en de goede doelen er positief uitgesprongen. De locatie van het eindfeest staat nog niet vast. Een mogelijkheid is bij de Grote Kerk. Voor de hele binnenstad geldt t.z.t. één vergunning.
4. Initiatieven op gebied van buurtactiviteiten: geen nieuws te melden.

Het verslag wordt met inachtneming van bovengenoemde wijzigingen vastgesteld.

4. Concept adviesgroepen

Het stuk is meegestuurd met de agenda.

Yp de Vries wil voortaan op de Agenda graag de adviesgroepen vermeld zien. Akkoord.

Herma van Dorth vraagt zich af waarom punt 5 b en c doorgehaald zijn. Bert de Groot antwoordt dat deze punten al afgehandeld zijn. Punt 5 gaat over het tijdsplan, dus dan hoeven afgehandelde punten niet meer vermeld te worden.

De meerderheid is voor het vaststellen van het stuk. Jaap Buren en Herma van Dorth hebben nog wel moeite met het principe maar conformeren zich aan de meerderheid. Jaap Buren vindt dat het de zelfstandigheid van de BC's uitholt en Herma van Dorth heeft de indruk dat voor alle acties voortaan een mandaat nodig is. Bert de Groot reageert dat er eerst een pilot gestart zal worden met drie adviesgroepen. Vervolgens wordt er geëvalueerd of een en ander werkt. Jaap Buren wil het stuk wel vaststellen zolang het over de pilot gaat.

Er zijn een paar tekstuele wijzigingen die Bert de Groot zal verwerken. Daarna zal het als pdf opgenomen worden op de site. Jan Frijlink stelt voor de tekst t/m punt 4 op de website te zetten. Punt 5 wordt een actiepoint op de plenaire vergadering. Op de site moet wel duidelijk vermeld worden dat het om een pilot gaat. Akkoord.

Edith Wachelder roept op tot open en eerlijke communicatie. Niet alleen over dit onderwerp, maar algemeen. Peter Bijlsma valt haar bij. Perry Bakker is blij met haar opmerking. Ook andere aanwezigen zijn het met haar eens.

5. Informatie over BC West

Jaap Buren spreekt zijn zorg uit over de gang van zaken rond BC West en vraagt of er al een oplossing in zicht is. Er ligt een initiatief van een paar bewoners waar het bestuur positief op gereageerd heeft met de bedoeling tot een gesprek te komen. (Reactie van de groep bewoners moet nog volgen.)

Niemand is blij met deze situatie. Ook het bestuur wil z.s.m. met alle zeven BC's verder om gezamenlijk het toekomstplaatje in te vullen.

Iedereen wil het probleem zo snel mogelijk van tafel. Jaap Buren zou graag een geregelde rapportage willen. Als het gesprek met de bewoners doorgang vindt, zal Bert de Groot dat terugkoppelen naar de BC-leden.

6. Informatiedeling vanuit de buurtcommissies

Buurtcommissie Noord:

Jan/Willie/Lex:

- Er is begonnen met de sloop van het oude CMI-gebouw.
- De mogelijke overlast van café Sientje wordt nauwlettend in de gaten gehouden. Er moet gehandhaafd worden. In het verleden heeft de gemeente zich niet voldoende gerealiseerd wat de verandering van horeca voor de buurt inhoudt. Als de nieuwe omgevingswet van kracht wordt, worden de regels ruimer omdat er dan aantallen ondernemingen voor een bepaald gebied vastgesteld worden.

Buurtcommissie Noordwest:

Ben:

- De commissie is in afwachting van de reactie van de gemeente met betrekking tot de verkeersproblematiek. Volgens Herma van Dorth heeft José gezegd dat komend voorjaar een reactie te verwachten is.

Buurtcommissie Zuidoost:

Peter/Ria/Jaap:

- Peter Bijlsma heeft gevraagd of de dennen op het stationsplein ook voorzien kunnen worden van kerstverlichting. De gemeente zoekt het uit.
- In de PMA zijn de plannen voor het havenpark goedgekeurd. De initiatiefnemer voor de zeilschool heeft hier ook ingesproken.
- Er ligt een voorstel om gebouw Tot2021 tot gemeentelijk monument te verheffen.
- Voor 2017 is door het Oranje Fonds de subsidie voor het project Groen Verbindt in het Havenpark weer toegezegd. .
- Er is een kerstlunch geweest, gesponsord door het Oranjefonds en Groen verbindt.
- Er is een bespreking geweest over het zorgcentrum.

- Ria Krul heeft Trebbe een mail gestuurd over het zwerfafval op hun terrein.

Buurtcommissie Oost:

Edith/Bert:

- Een aantal zaken met betrekking tot veiligheid zijn samengevoegd in een flyer inzake THOR en Whatsapp buurtpreventie en een oproep tot nieuwe leden.

Buurtcommissie Midden:

Herma/Yp/Els:

- Er was een bewonersvraag over de kerstversiering. Deze was niet op alle plaatsen opgehangen. Volgend jaar zal de verlichting weer overal hangen.

Buurtcommissie West:

–

Buurtcommissie Zuidwest:

Perry:

- Er is een discussie over een pad achter de Kalverstraat. Door het plaatsen van vuilnisbakken kunnen rollators, kinderwagens e.d. niet meer passeren. De woningcorporatie heeft de betreffende bewoners aangeschreven. Er zijn echter twee bewoners met verlaagde tuinen die hun container om praktische redenen op het pad blijven plaatsen. De Goede Woning heeft aangegeven in 2018 een hellinkje te maken. Perry Bakker gaat eventueel proberen het via de gemeente te regelen.
- Het valt Yp de Vries op dat mensen die vanaf het viaduct de binnenstad in willen via het parkeerterrein aan de Rosariumstraat naar de Hofstraat rijden. Perry zal hier aandacht aan besteden.
- Herma van Dorth heeft enige tijd geleden aan Perry doorgegeven dat de afrit van het parkeerterrein Rosariumstraat te smal is. Het probleem is bekend, Gerard Dijkman is op de hoogte.

7. Mededelingen vanuit het bestuur

✓ Begroting 2017

Ben de Laat deelt een concept uit en geeft een toelichting. Natuurlijk moet de begroting vastgesteld worden door de ALV, maar het concept is ingediend bij de gemeente. Dit moet ingediend worden voor 1 november van het voorafgaande jaar.

✓ Statuten

Het bestuur is hiermee bezig en zal mogelijke voorstellen bespreekbaar maken.

✓ Overige

Het bestuur treedt bij de volgende ALV in zijn geheel af en is niet herkiesbaar. Van de functies zijn profielschetsen opgesteld. **Iederéén** is uitgenodigd zich beschikbaar te stellen voor een bestuursfunctie en zal worden voorgedragen. Het huidige bestuur hoopt hiermee o.a. een beter bezet bestuur te krijgen, dat beter in kan spelen op de wijzigende omstandigheden. Dan zouden de taken ook beter verdeeld kunnen worden.

8. WTTK

Er zijn 125 leden in de whats-appgroep.

9. Rondvraag

Einde vergadering 21.30 uur.

ACTIEPUNTENLIJST VAN DE PLENAIRE VERGADERINGEN

	Datum	Activiteit	Verantwoordelijk	Planning
1	19-09-2016	Emissievrij openbaar vervoer	DB	Mei 2017
2	25-10-2010	Actie luchtkwaliteit binnenstad	Perry	2016

3	23-05-2006	Binnenstadsoverleg	DB	2016
4	15-12-2014	Initiatieven op gebied van buurtactiviteiten uit alle BC's combineren, indien mogelijk	Allen	2016
5	19-12-2016	Adviesgroepen		Okt. 2017

VERGADERROOSTER 2017

PLENAIRE VERGADERING Maandag avond, aanvang 20.00 uur
23 januari
27 februari
27 maart
11 april - ledenvergadering
24 april
29 mei
26 juni
25 september
23 oktober
27 november
18 december